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 Protokoll ST90. 2017-10-26 
 
Protokoll fört på möte med styrelsen i Värmland-Dals Bridgeförbund torsdagen den  
26 oktober 2017 
 
ST90:01 Mötets öppnande 

Gösta Frödin öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna. 
 
ST90:02 Närvarande på mötet 
 Gösta Frödin/Ordförande 
 Berith Abrahamsson/Kassör 
 Ingrid Skoglund/Sekreterare 
 Erik Nordenberg/Ledamot 
 Mikael Johansson/TL och suppleant 
 Thomas Wiklund/Suppleant 
     
ST90:03 Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes med tillägg under Övriga frågor 
1)Årsberättelse 
2)Resebidrag ungdom 
3)Solstabridgens nya lokal 
4)Deltagare tävlingsledare steg 3 

 
ST90:04 Föregående mötesprotokoll 

Mötesprotokoll från föregående möte daterat ST89 2017-08-24 justerade och lades till 
handlingarna. 
 

ST90:05 Rapport från klubbesök Finnskoga BS  
Vi besökte Finnskoga BS 2017-09-20. Vi var 4 st ur styrelsen som deltog i besöket. Gösta 
rapporterade om besöket. Klubben har ca 30 medlemmar och spelar varje onsdag med 5-6 
bord. Klubben hyr en källarlokal av Torsby Kommun, fin lokal för bridgespel. 
Kursverksamhet bedrivs, detta år ca 10 deltagare. Klubben ligger 10 mil ovanför Hagfors 
så det är långa avstånd. Från VDB styrelsen sida skulle vi sätta stort värde på om vi kan 
finna några former för att utöka utbytet mellan Finnskoga BS och övriga klubbar inom 
VDB. 
 

ST90: 06 Rapport från Rikstämma 2017-10-07—2017-10-08 
Gösta deltog i Riksstämman (vi hade gärna sett någon från TK som deltagare också men 
alla hade förhinder). Gösta rapporterade att på Rikstämman valdes ny ordförande för SBF, 
Pontus Silos. För övrigt var det inga omvälvande nyheter.  
Motionerna från vårt distrikt behandlades och Peggys motion om Running score vid alla 
guldtävlingar bifalldes, Hammarö BK motion om utökning till 8 deltagare vid DM-lag var 
redan besvarad med att det är OK inom distriktet men inte SM-lag.  
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Under denna punkten diskuterade vi även om små priser till de bäst placerade av minst 
rutinerade spelarna som deltar i våra DM-tävlingar som en extra sporre för att ställa upp. 
 

ST90: 07 Hemsidan 
Vi gick igenom hur vår hemsida är uppbyggd och om det behövs några förändringar. I 
dagsläget hittade vi inget att ändra. 
 

ST90:08 Ordförandeträffen lördag 2017-11-25 
Datumet blev upptaget av KBK:s rally, så denna dag är inte aktuell längre. Gösta har varit 
i kontakt med Johan Grönkvist som kan tänka sig komma och ha en BIT-utbildning i vårt 
distrikt. Se vidare under punkt 09 BIT-utbildning.  
 

ST90:09 BIT-utbildning 
Vi planerar en BIT-utbildning med Johan Grönkvist om utbildare. Helst vill vi ha det en 
helg (långa avstånd i vårt distrikt) . Gösta kontaktar våra klubbar och kollar hur de ställer 
sig till en utbildning, återkommer till styrelsen via mail och så hoppas vi att vi kan få ihop 
det. 

 
ST90:10 Kommande klubbesök 

Nästa klubbesök blir Arvika BS, preliminärt datum 2018-01-15, Gösta återkommer med 
besked om det passar. Efter detta besök har vi bara Billeruds BK och Solstabridgen kvar 
att besöka. 

 
ST90:11 Övriga frågor 

1) I Årsberättelsen 2016-2017 har vi lagt till antal klubbar i distriktet plus att BK Tre Sang 
har blivit utesluten av SBF under 2016-2017, enligt beslut på årsmötet. 
2)Resebidrag till ungdomar. Vår kassör har av Teo Bodin som vill ha ersättning från oss 
för deltagande i arrangemang under juli 2017, totalt ca 4000 kr. Styrelsen var överens om 
att vi betalar ut 2500 kr (enligt vårt beslut om Subventioner Juniorer), resterande belopp 
får han be om hos sin hemmaklubb. Notering Berith Abrahamsson deltog inte i beslutet.  
3)Solstabridgens nya lokaler. Lokalen är Hembygdsgillet som ligger på Kroppkärr, 
Karlstad. Lokalen delas med fler föreningar så allt material får förvaras i ett förråd. Flytten 
sker 1 mars 2018.  Detta innebär att vårt DM-lag 3-4 mars inte kommer att kunna 
arrangeras av Solstabridgen. DTL gör en förfrågan hos KBK om de kan hjälpa till med 
lokal för DM-lag, om det inte går får frågan gå vidare till Arvika BS.  
4)Tävlingsledare Steg 3. Vi har en mycket duktig tävlingsledare Steg 2 utbildad i Anders 
Eriksson, styrelsen vill skicka honom vidare för en Steg 3 utbildning (guldtävlingsledare 
har vi inte så många i distriktet), VDB står för alla kostnader. Gösta frågar Anders om han 
kan tänka sig detta.  
 

ST90:12 Nästa möte 
 Nästa möte är preliminärt bestämt till den 7 december 2017. 
 
ST90:15 Mötet avslutas 
 Gösta vår ordförande avslutar mötet med att tacka oss för deltagande. 
 

 
Vid protokollet:  Justeras: 
 
_____________________________________ _________________________________ 
Ingrid Skoglund  Gösta Frödin 
  


